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Byli Keita i Cole, dziś przyszedł czas na Emanuelsona. Holender

zaprezentował się dziś na konferencji prasowej i zagra z numerem "82".

Jutro z kolei dojdzie do oficjalnej prezentacji Saliha Ucana. 

Gracza przedstawił tradycyjnie Italo Zanzi:

- Prezentujemy dziś bardzo ważnego gracza, Urbyego Emanuelsona. Posiada wielkie

doświadczenie w Serie A i Lidze Mistrzów. Witamy w Romie.

Drugi dzień pracy, jakie są twoje wrażenia?

- Jestem zadowolony z grupy, bardzo mi pomagają. Pierwszy trening jest atletyczny,

drugi z piłką, cieszę się, że tu jestem.

 

Jaką pozycję preferujesz?

- To trudne, gdyż w Mialnie grałem wiele razy na różnych pozycjach, aby pomóc

drużynie. W chwili obecnej uważam, że moją pozycją jest bok obrony.

 

Ile zmienia odejście Conte z Juventusu? Możesz ocenić Allegriego?

- To nie mój problem, pracowałem z Allegrim. To dobry trener, sympatyczny. Życzę

mu szczęścia.

 

Jakie opnie miałeś o Romie jako rywalu? Przybycie Iturbe sprawi z Romy

faworyta do tytułu?

- Podoba mi się Iturbe, ale nie jest jeszcze graczem Romy. Musimy poczekać. Przez

te dwa dni jedynie trenowałem, nie miałem czasu na obejrzenie miasta.

Rozmawiałem z dyrektorem, chcemy wygrywać, powiedział mi to, gdy spotkaliśmy

się po raz pierwszy. Myślę, że tego chcą również kibice, wszyscy tu jesteśmy, z

Romą, chcemy wygrywać i zdobyć mistrzostwo.

 

Co ciebie przekonało do zaakceptowania Romy?

- To, co powiedziałem wcześniej. Dyrektor powiedział mi, że musimy wygrać ligę,
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chce silnej drużyny, cieszę się, że tutaj jestem. Spróbujemy zdobyć mistrzostwo, to

dla mnie ważne. Sądzę, że mogę pomóc drużynie.

 

Uważasz, że dałeś z siebie w lidze włoskiej to, o czym myślałeś?

- Spisałem się dobrze w Milanie, ostatni sezon był trudny również dla kierownictwa i

trenera. Dlatego przybyłem tutaj, aby udowodnić, że jestem dobrym piłkarzem.

 

Jak widzisz konkurencję z Ashley Colem?

- Dobrze, rozmawiałem z dyrektorem. Zobaczymy jak to będzie w sezonie.
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